
شهرک صنعتی صفادشت، بزرگ ترین شهرک صنعتی غیر دولتی کشور می باشد 
که در سال 1389 درزمینی به وسعت 800 هکتار به تصویب  هیات دولت رسید.
ح شد که در  در گفتگویی با مدیر عامل این شهرک، مباحث عدیده ای مطر

ادامه به آنها اشاره می گردد..
دکتر مصطفی رهگذر با بیان  این که  450 واحد صنعتی فعال با اشتغالزایی 
مستقیم 17000 نفر در این شهرک به امر تولید و خدمات مشغول هستند، افزود: 
صنایع زیادی در اینجا به امرتولید و خدمات، مشغول هستند و این شهرک بعداز 
شهرک صنعتی شمس آباد و عباس آباد ، جایگاه سوم را در استان تهران دارد.

پتانسیل بسیار خوبی برای شهرستان و غرب استان در زمینه تولید و اشتغال 
محسوب می گردد و نقطه عطف کار،صنعت و اشتغال است.

مدیر عامل شهرک صنعتی صفادشت ادامه داد : طبق قانون مدیریت شهرک های 
 ، صنعتی مصوب دولت، متولی انجام تمام خدمات و حتی امور ساخت و ساز
برعهده شهرک صنعتی و موسسه مربوطه است.هم اکنون امــوری مانند 
حفاظت فیزیکی و خدمات شهری )از جمله پرداختن به فضای سبز – جمع آوری 
زباله – آبیاری و ...( و همچنین آبرسانی به واحد های متقاضی بر عهده موسسه 

می باشد که تا امروز به خوبی این کارها صورت گرفته است . 
نگاه عادلانه به شهرکهای صنعتی غیردولتی از سوی مسئولان استانی و 

کشوری، خواسته و انتظار ما است 
وی اظهار داشت: بر اساس آئین نامه ها، دولت موظف به تامین هر گونه زیر 
خ نمیدهد  ساخت تا درب واحد ها هستند ولیکن امروز در عمل ، این موارد ر
و هزینه های آن بر دوش صاحب واحدهای تولیدی و صنعتی افتاده است .به 
همین دلیل ، هم ، زیر ساخت ها به کندی تامین و نهایی می شود و هم به تولید 
و خدمات رسانی مناسب و بهینه ضربه وارد می گردد. این ضعف قانونی حتی بر 

روی افزایش قیمت محصولات نیز اثرگذار است.
حداقل انتظار ما از دولت این است که در حوزه آب - برق – گاز و مخابرات به 

شهرکهای صنعتی کمک جدی و واقعی گردد
باید بگویم که سازمان آب و فاضلاب ، خدماتی به مجموعه شهرک نمی دهد 
و ما خودمان اقدام به تامین آب و آبرسانی به واحد های صنعتی می کنیم. در 
شهرک 4 حلقه چاه داریــم که به دلیل توسعه شهرک، این مقدار آب کفاف 

تقاضای موردنیاز نیست. 

رهگذر تصریح کرد: شهرک بطور کامل بصورت خودگردان اداره می شود و هیچ 
نوع حمایت مالی دولتی نمی شویم.

متناسب با قوانین موجود، هزینه های عمومی شهرک از واحد ها بر اساس متراژ 
اراضی و براساس مصوبات مجمع و  هیئت مدیره ، از واحد ها دریافت می شود.

موضوع مهمی که لازم به بیان است،  این که ، تامین آب شهرک در مدت 3 سال 
حضور بنده در اینجا به دو برابر رسیده .دراین سه سال بیش از 200 انشعاب کنتور 
واگذار شده است. وی خاطر نشان کرد: آلوده شدن سفره های زیر زمینی برای ما 
یک بحران است . حفر چاههای جذبی و ورود پساب صنعتی و فاضلاب انسانی 
واحدها در بسیاری مواقع، خطر ساز است و هشدار بحران آب در آینده را میدهد. 
لذا احداث هر چه سریعتر تصفیه خانه مرکزی ، بسیار مهم و ضروری میباشد.

درگذشته پیگیری هایی برای احداث آن انجام شده بود که تا امروز به سرانجام 
نرسیده ودرمدت حضور بنده با جدیت پیگیر احداث این مورد حیاتی بودم که 
ح این ضرورت از سوی استانداری،  خوشبختانه با سفر ریاست جمهوری و طر
مصوب شد تا با تخصیص بودجه، احداث تصفیه خانه اجرایی گردد که اولین 
قدمهای جدی بــرای عملیاتی شدن آن توسط شهرداری، شهرک صنعتی و 

فرمانداری برداشته شده است .
مدیر عامل پرتوان شهرک صنعتی صفادشت که دارای دکترای مدیریت و 
برنامه ریزی است در ادامه به تعداد زیادی از فعالیت های موسسه برای رفع 
مشکلات و نیازهااشاره کرد ودر این باره گفت: این شهرک، قطب اقتصادی و 
اشتغال محسوب می شود و روزانه تعداد زیادی پرسنل برای حضور در محل 
کار خود در اینجا ، تردد دارند.برای سهولت در تردد این افراد، موسسه اقدام به 
سرویس دهی رایگان توسط مینی بوسی که ازساعت 6صبح تا نه و سی دقیقه و 
عصرها از 15/30 تا 18 صورت میگیرد، می نماید. موسسه همچنین با هدف ارتقاء 
سطح ایمنی شهرک اقدام به راه اندازی گشت های نظارتی و امنیتی کرده است.

دو موضوع بسیار مهم را در این 3سال پیگیری کرده و به سرانجام رسانده ایم که 
اولین موضوع، نصب سه دکل مخابرات )BTS( ایستگاه کامل برای آنتن دهی بهتر 
و دیگری توسعه فیبر نوری در شهرک که برای این منظور تفاهم نامه ای با شرکت 
مخابرات تنظیم کرده و زمینی هم برای احداث بنای استقرار سرور، تخصیص 
ح مفید، مشکلات  داده ایم ، امیدواریم تا پایان سال با عملیاتی شدن این طر
مخابراتی واحدها رفع شده و هر تعداد خط مخابراتی که نیاز دارند، تهیه نمایند.

 این سه سال، جزء دوران طلایی ارائه خدمات و توسعه شهرک در بیست سال 
اخیر شهرک بوده است 

ح های اجرا شده در شهرک، بازگشایی  دکتر رهگذر ابراز داشت: یکی از مهمترین طر
بلوار خرداد بود . با توجه به  این که  روزانه بیش از 5000 تردد خودرویی در شهرک 
صورت میگیرد و تمام این ترددها در گذشته از درب فروردین انجام می گرفت ، 
ترافیک زیادی بوجود می آمد و باعث نارضایتی فراوان بود.لذا با افتتاح بلوار خرداد 
که یکی از طرحهای عدالت محور بوده و معظل تردد را در شهرک حل کرده، گام 
مفید مناسبی برداشته شده است. در حال حاضر بیش از 40 درصد ترددها، از 
این بلوار انجام می گیرد. ضمناً احداث سردرب زیبا و ساختمان حراست بلوار 
فروردین نیز از جمله اقدامات عمرانی بود که سالها واحدها در انتظار آن بودند 

که الحمدلله در این دوره به ثمر نشست.
وی در ادامه اذعان داشت: در گذشته شهرک دارای 22 معبر غیرقانونی ورودی و 
خروجی بود که مشکلات بیشماری برای واحدها بوجود آورده بود . لذا از شورای 

تامین و شورای ترافیک شهرستان مجوزی اخذ کردیم و این معابر را مسدود و 
کل محدوده شهرک صنعتی را محصور نمودیم و در حال حاضربا اشراف کامل بر 
ورود و خروجیها، امنیت پرسنل و واحد ها را با ضریب بسیار بالا تامین می نمائیم.

همچنین در 2فاز اقدام به نصب 42 دوربین کرده ایم که در مرکز پایش تصویری ، 
رصد خودرو ها ثبت شده و کنترل و نظارت با افزایش چشمگیری صورت می گیرد.
در خصوص تامین برق مورد نیاز واحد ها هم باید بگویم که در دهه فجر سال 
گذشته با همکاری شهرداری ، پست 63 کیلو وات اختصاصی برق خریداری شده 

توسط برق منطقه ای استان در شهرک نصب گردید.
مدیر عامل شهرک صنعتی غیر دولتی صفادشت در خاتمه ضمن تقدیر از 
همراهی خوب شهردار صفادشت، اعضای شورای شهر – مجموعه فرمانداری 
– استانداری و نماینده مردم در مجلس و همچنین مدیران محترم واحدها و 
اعضای هیات مدیره بیان نمود: امیدوارم تمام خدمات ارائه شده طی این مدت 
مورد رضایت خداوند و فعالان صنعتی و خدماتی این شهرک و مردم صفادشت 

واقع شده باشد تا ادای دین برای تعهدات مان باشد.

شهرک صنعتی صفادشت، نگین درخشان شهرستان ملارد و پایتخت

فرماندار ویژه شهریار در جلسه شورای آموزش و پرورش خبر داد:

مهاجرت، مهم ترین دلیل افزایش جمعیت دانش آموزی شهریار
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امام جمعه ملارد:
مسئولان و کــارمــنــدان مــلارد 
مراقب رفتارشان با مردم باشند 

امام جمعه ملارد در جلسه شورای اداری این شهرستان 
گفت: مسئولین و کارمندان ادارات ملارد مراقب 

رفتارشان با مردم باشند
به گزارش روابط عمومی فرمانداری شهرستان ملارد، 
حجت الاسلام مهدی خوبانی در جلسه شورای اداری 
خطاب به مدیران ملارد گفت: با توجه به این که امسال 
سال اشتغال است سعی کنید مسیر اداری را برای 

کارآفرینان آماده کنید.
وی افزود: باید فضا را هموار و آماده کنید، اگر قانون 
دست و پا گیر است باید قانون را اصــلاح کرد و به 
مجلس در این باره درخواست بدهید تا موانع رفع 
شود.امام جمعه ملارد در ادامه بر حفظ و نگهداری 
بیت المال تاکید کرد و اظهار داشت: مسؤلین باید 
نسبت به بیت المال حساس باشند و همچنین 

رعایت زیر دستان و کارمندان را بکنند.
امــام جمعه مــلارد افــزود: از تفرقه بین مسؤلین و 
دستگاه ها پرهیز کنید، با هم برادر باشید و تلاش 
کنید بار مسئولیت بر دوش یکایک شما سنگینی 
نکند تا بتوانید در جامعه رشد کنید.وی افزود: برخورد 
اسلامی و با کرامت با مردم داشته باشید و در بعضی 
موارد کارمندان شما رفتار خوبی با مردم نداشته اند، 
برخی از مشکلات مربوط به اعمال و رفتار ما است ما 
باید مراقب رفتارمان با مردم باشیم و همیشه به دنبال 
رفع مشکلات مردم باشیم اگر ما رفتارمان اشتباه 
باشد مردم دروغ های دشمن را در این اتفاقات اخیر 
که رخ داده را باور می کنند.خوبانی در پایان رسیدگی 
به فقرا و نیازمندان را مهم برشمرد و افزود: حمایت 
از فقرا و قشر آسیب پذیر جامعه به رفع آسیب های 

فرهنگی و اجتماعی کمک شایانی می کند

خبر

کامران ملکی معاون برنامه ریزی و توسعه فرمانداری 
در جلسه ستاد تسهیل و رفع موانع تولید بر استفاده 
از تمامی ظرفیت های قانونی برای حل مسایل و 

مشکلات واحدهای تولیدی تاکید کرد.
به گزارش روابط عمومی فرمانداری ویژه شهرستان 
شهریار؛ بیست و پنجمین جلسه کارگروه ستاد 

تسهیل و رفع موانع تولید شهرستان شهریار به 
ریاست کامران ملکی معاون برنامه ریزی و توسعه 
فرمانداری در راستای اجرای سیاست های اقتصاد 
مقاومتی در سال ١۴٠١ )سال تولید، دانش بنیان و 

اشتغال آفرین( برگزار شد.
بنابراین گزارش؛ در این جلسه معاون برنامه ریزی و 

توسعه فرمانداری با اشاره به این موضوع که رویکرد 
دولت سیزدهم حل مشکلات واحدهای تولیدی و 
ممانعت از رکود واحدهای فعال و همچنین تلاش 
بــرای احیای واحدهای راکــد با استفاده از تمامی 
ظرفیت های قانونی موجود است؛ اظهار داشت: 
ضرورت دارد که به منظور دستیابی به این هدف 
مهم، دستگاه های اجرایی در سطح شهرستان از 

هیچ تلاشی دریغ نکنند.
در این جلسه مسایل و مشکلات ٣ واحد تولیدی 
ح و مورد  در حوزه های صنعت و کشاورزی مطر
بررسی قرار گرفت و جهت حل مشکلات مربوطه 

تصمیمات مقتضی اتخاذ گردید. 
لازم به ذکر است که از ابتدای سال 1۴01 در راستای 
تسهیل و رفــع موانع تولید واحــدهــای تولیدی 
شهرستان شهریار ٢۵ جلسه با ٩٩ مصوبه در محل 
فرمانداری و واحدهای تولیدی با حضور فرماندار و 
معاون برنامه ریزی و توسعه فرمانداری و مدیران 

ذیربط برگزار شده است.

،سرپرست اداره بهزیستی  زهــرا باقرپور
شهرستان ملارد با بیان  این که  مقدمات 
ــدازی کمپ تــرک اعتیاد بــانــوان در  ــ راه انـ
شهرستان ملارد فراهم شده است اظهار 
داشــت: در حال حاضر ۸ کمپ مــاده 1۵ 
ترک اعتیاد زیر پوشش اداره بهزیستی در 

شهرستان ملارد فعالیت دارند.
راه اندازی گرمخانه به ۲۰ میلیارد تومان 

اعتبار دارد
محمد بهمنی شهردار ملارد:برای راه اندازی 
گرمخانه در شهر به ۲0 میلارد تومان اعتبار 
نیاز داریم که در بودجه سالجاری برای فاز 
اول ۵ میلیارد تومان اعتبار تخصیص 

داده شته است.
تخلفات عطاری های بدون مجوز تا حد 

فروش اقلام مخدر
دکتر واشانی، مدیر شبکه بهداشت و درمان 
شهرستان ملارد: تخلفات برخی عطاری ها 

در عرضه و فروش برخی اقلام دارویی و...، 
هر روز بیشتر نمایان می شود. تا جایی که 
موادمخدر هم از درون عطاری های بدون 

مجوز صنفی، کشف شده است
عطاری های شهرستان ملارد ساماندهی 

می شود

امین بیات، سرپرست اداره صمت شهرستان 
ملارد با بیان  این که  ۲۲0 واحد عطاری در 
سطح شهرستان فعال می باشند که از 
این تعداد 1۲0 واحد دارای مجوز می باشند، 
ساماندهی ایــن واحــدهــا در دستور کار 

قراردارد. 

معاون برنامه ریزی و توسعه فرمانداری تاکید کرد:

استفاده از تمامی ظرفیت های قانونی برای حل 
مشکلات واحدهای تولیدی

سرپرست اداره  بهزیستی شهرستان ملارد:

نخستین کمپ ترک اعتیاد بانوان در ملارد
 راه اندازی می شود

به گزارش مدیریت ارتباطات و امور بین الملل شهرداری ملارد؛ در 
راستای تحقق دستورات محمد بهمنی شهردار ملارد مبنی بر ضرورت 
جلب رضایتمندی حداکثری و تکریم حقوق شهروندان، علمداران 
خدمت داوطلبانه شهرداری با شعارهمیشگی »پاسداشت شهر 
رسالتی بر دوش خادمین مردم در شهرداری« از معاونت خدمات 
شهری، معاونت امور زیربنایی و ترافیک و سازمان سیما، منظر و 
فضای سبز شهری؛ مرحله ی دیگری از طرح جهادی و محله محور 

جمعه های جهادی در سال 1۴01 را عملیاتی کردند.
گفتنی ست در این مرحله از طرح جهادی که روز جمعه بیست و 
دوم مهر  به اجرا درآمد، در حوزه های مختلف شهری خدمات رسانی 

گردید.اهم اقدامات این مرحله از فعالیت پیشتازان خدمت 
شهرداری ملارد به شرح زیر است:

 نظافت و جــارو کشی گروهی تمام معابر طــرح جهادی ، جمع 
آوری نخاله ها و زباله های ریخته شده، شستشوی و ضد عفونی 
باکس های زباله، ترمیم و تعمیر باکسهای آسیب دیده  زباله ، جمع 
آوری زباله و شستشوی انهار و جویها، * همچنین جلسه کمیته 
درآمد شهرداری ملاردبا حضور مدیران مربوطه برگزار شد.جلسه 
کمیته درآمد شهرداری به ریاست مهدی نسایی )معاون توسعه 
منابع شهردار (  و دیگر اعضاء،  با محوریت برنامه ریزی برای درآمد 
پایدار در شهرداری ملارد برگزار شد بنابراین گزارش، جلسه کمیته 

درآمد شهرداری ملارد  به ریاست مهدی نسائی معاون توسعه 
مدیریت و منابع شهرداری و با حضور اعضای این کمیته به منظور 
پیگیری مطالبات، رفع موانع درآمدی و ایجاد هماهنگی های امور 

جاری برگزار گردید.
جلسه مذکور با محوریت رسیدن به درآمــدی پایدار به بررسی 
وضعیت درآمدی مجموعه و ارائه خدمات مطلوب تر به شهروندان 
تشکیل شد که در جریان آن با بررسی موضوعات و پرونده های 
در دست اقدام، بر پیگیری مطالبات شهرداری از قبیل جریمه 
کمیسیون ماده صد، عوارض متعلقه، پیگیری و وصول عوارض 

نوسازی و پسماند شهر و... تاکید شد.

با حضور مسئولان شهری صورت گرفت:

ح محله محور جمعه های جهادی در شهر  ملارد اجرای مرحله ای دیگر از طر

یت شهری صباشهر آغاز دوره طلایی کار و مدیر

علی ملکی از آغاز دوره طلایی کار و آبادانی در صباشهر خبر 
داد و اذعان کردمردم این شهر در آینده نزدیک ، شهری روبه 

رشد و عاری از کاستی خواهند دید.
شهردار صباشهر با بیان  این که  اهالی محترم صباشهر 
درادامه سال جاری و همچنین طی سال آتی، شاهد خروجی 
و به ثمر نشستن فعالیت و برنامه ریزی های نمایندگان خود 
در پارلمان شهری و همینطور مجموعه مدیریت شهری 
خواهند بود، اظهار داشت: با هدف تحقق خواسته های 
مردم و تامین زیر ساخت های مورد نیاز، در مجموعه شهری، 

اقدامات شایسته ای را عملیاتی کرده ایم.
وی افزود: ورودی و خروجی های شهر ، دارای مشکلاتی هست 
که تردد اهالی را با سختی هایی روبرو نموده .این شرایط در 
خور شخصیت مردم صباشهر نیست، لذا با برطرف کردن 

آنها ، بدنبال هویت بخشی عمومی هستیم.
ملکی ادامه داد: لایروبی رودخانه  ) در محدوده قانونی صباشهر 
( را که از خواسته های بلند مدت مردم بود را انجام  دادیم و 
بدنبال این هستیم که این پروزه بصورت شهرستانی در تمام 

طول مسیر لایروبی شود تا نتیجه مطلوب تری حاصل گردد.
ایشان تصریح نمود: در حوزه های فرهنگی درشهر بیشترین 

ضعف را داریم که با تشکیل کمسیون فرهنگی در شورا
 ) با ریاست هادی رمضان خانی ( فعالیت های قابل قبولی 
صورت می گیرد و بدنبال جبران عقب ماندگی ها می باشیم.
گامهای بلند واثر بخش کمسیون فرهنگی درصباشهر 

ستودنی است
حمید حسنی ) رئیس شورای شهرصباشهر ( از خیز بلند 
نمایندگان مــردم در شــورای شهر، بخصوص کمسیون 

فرهنگی برای اجرای طرحهای مرتبط خبرداد.
وی اظهار داشــت: متاسفانه در ادوار گذشته توجهی به 
فعالیت های فرهنگی در این شهر نشده که همین کوتاهی ها، 
صباشهر را در حوزه های فرهنگی با عقب ماندگی های زیادی 

مواجه نموده است.
لذا امسال برنامه ریــزی کــرده ایم با توجه به آسیب های 
اجتماعی، در چند حوزه اصلی مانند بیکاری، اعتیاد، فقر 
اجتماعی  و آموزه های اجتماعی بصورت زیر ساختی کارهای 

مناسبی انجام دهیم.
حسنی تصریح کرد: تلاش داریم با کار کارشناسانه در حوزه های 
فوق، آمار کمبود های فرهنگی و کاستی های اجتماعی را به 
حداقل برسانیم. بطور مثال در خصوص کنترل شیوع اعتیاد 
دربین افراد آموزشهای لازم به خانواده ها جهت پیشگیری 
از این معضل خانمانسوز در مجموعه های فرهنگی شهر 

ارائه خواهد شد.
وی در این رابطه اذعان داشت: یکی از مهمترین نیازهای 
استحکام بخشی به امر ترک اعتیاد افراد مبتلا ، این است 
که اشخاص پس از پاکسازی و ترک اعتیاد خود، با آغوش 

گرم خانواده و جامعه روبرو شوند و با یافتن شغل و کسب 
درآمد ، بتوانند از عودت دوباره به مصرف مواد، دور بمانند.

رئیس کمسیون فرهنگی پارلمان شهری صباشهر ابراز داشت: 
مجموعه مدیریت شهری با ایجاد شغل، ارائه تسهیلات ، 
آموزش های بعد از ترک اعتیاد، معرفی به مراکز کار و دیگر 
موارد می تواند نسبت به سالم نگهداشتن افراد پاک شده، 
اقدام مثمر ثمری داشته باشد که امیدواریم پارلمان شهری 
در کنارمدیریت شهری و کمک دیگر نهادهای شهرستانی 

بتوانند در این مسیر گامهای مفیدی بردارند.
رئیس شورای صباشهر همچنین گفت: تمام اعضای شورای 
شهر و همینطور مجموعه مدیریت شهری تلاش دارند تا 
با برنامه ریزی و اقدامات سازنده، شهری عاری از کاستی ها 
محیا نمایند تا در سالهای آتی شاهد صباشهری ایده آل در 

شهرستان باشیم. 
به دنبال استعداد یابی در حوزه های مختلف در بین جوانان 

و نو جوانان هستیم  
وی در خصوص رفع ایرادات حوزه آسفالت شهری و معابر 
خاطر نشان ساخت: برای سال جاری 1۴ میلیارد تومان جهت 
آسفالت معابر و ترمیم آنها در نظر گرفته ایم تا ترددی بدون 

آسیب در شهرمان برقرار شود.
ح  ح تفصیلی وطر شهردار صباشهر با اشاره به  این که  طر
جامع  صباشهر بازنگری شــده، گفت: امید است با این 
اقدام مهم، سرانه های رفاهی – خدماتی – درمانی  و ورزشی 

به میزان مطلوب تامین شود.
وی درباره طرحهای عمرانی هم خاطر نشان ساخت: اعتبار 
عمرانی شهر بالغ بر ۵60 میلیاردریال  میباشد که برای این 
مبلغ پروژه هایی از قبیل : - تکمیل پارک بانوان قندیشاد با 

600 میلیون تومان اعتبار – زیرسازی و جدول گذاری و آسفالت 
ورودی اتوبان ساوه به صباشهر با ۲ میلیارد تومان اعتبار 
– تهیه مصالح ) جدول، دال بتنی، سیمان و ... ( برای اجرای 
پروژه های امانی شهر -  اجرای پروژه محوطه سازی معابر 
سطح شهر با ۲میلیارد تومان اعتبار  - تکمیل ساختمان 
درمانگاه ویره با 900 میلیون تومان اعتبار – پــروژه انجام 
آزمایش فعالیتهای عمرانی  ) بتن . بستر . تراکم . آسفالت ( از 
لحاظ فنی توسط کارشناسان آزمایشگاه مکانیک خاک با ۲00 
میلیون تومان اعتبار  - تکمیل پروژه زمین چمن مصنوعی 
شهرک مصطفی خمینی با ۵00 میلیون تومان اعتبار – خرید و 
نصب آسانسور ساختمان شورای شهر و دفتر امام جمعه و 
همچنین تکمیل آسانسور ساختمان شهرداری با 600 میلیون 
تومان اعتبار – تکمیل تاسیسات پارک شهروند – بهسازی 
رفروژ وسط جاده آدران به شهریار در ورودی صباشهر با 
۸00 میلیون تومان اعتبار – لایروبی رودخانه شاد چای در 
محدوده حریم با ۴00 میلیون تومان اعتبار – تکمیل دیوار 
رودخانه شاد چای به سبک دیوار مالون  - لکه گیری و رنگ 
آمیزی جــداول شهر – تکمیل سوله ورزشــی محله اسلام 
آباد و ویره – زمین چمن محله ویره – تملک انتهای خیابان 
یادگار در شهرک مصطفی خمینی – دیوار نویسی و زیبا سازی 
سطح شهر – تکمیل و تجهیز فاز۲ پارک شهروند  - احداث 
رستوران پارک شهروند – احداث مرکز انباشت زباله انتهایب 
خیابان چمران – بهسازی فضای سبز ورودی شهر – احداث 
کلانتری  اسلام آباد – جدول گذاری معابر – فعالیت مختلف 
امور فرهنگی در سطح شهر و اجرای برنامه های گوناگون 
مناسبتی طی این مدت در سطح شهر اجــرا شده و قطار 
خدمت همچنان در مسیر تعالی در حال حرکت می باشد.

بخشدار مرکزی شهریار هشدار داد:
شوراهای روستایی زیر ذره بین 

بخشدار مرکزی شهریار

اشجعی ) بخشدار مرکزی ( با اعلام این خبر گفت: با توجه به 
گذشت بیش از یکسال از آغاز فعالیت دوره ششم شوراهای 
اسلامی شهر و روستا و لــزوم بررسی و پایش عملکرد و 
اقدامات شوراهای روستایی در راستای رفع موانع و مشکلات 
پیش روی روستاها و سطح رضایتمندی روستاییان عزیز، 

مجموعه بخشداری مرکزی به صورت مستمر نسبت به 
رصد اقدامات و فعالیت شوراهای تابعه اقدام می نماید.

بنابر این گــزارش بخشدار مرکزی شهرستان شهریار با 
اشاره به تاکیدات امیرعباس شفیع زاده معاون استاندار 
و فرماندار ویژه شهرستان شهریار اظهار داشت: اعضای 

شوراهای اسلامی روستا با پرهیز از هر گونه حاشیه 
پردازی می بایست تمام تلاش و توان خود را بر رفع مسائل 
و مشکلات اساسی روستاها بگذارند تا در پایان دوره 
فعالیت خود در شورا، کارنامه مطلوب و قابل قبولی را به 

روستاییان عزیز بخش مرکزی ارائه نمایند.
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3اجتماعی
دبیرخانه دومین عهدواره چله مهدویت با موضوع مدیحه سرایی اولین جلسه 
هماهنگی و برنامه ریزی خود جهت اجرای این رویداد را با حضور روئسای انجمنهای 

فرهنگی هنری در اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی شهرستان ملارد برگزار نمود. 
به گزارش روابط عمومی اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی شهرستان ملارد، در ابتدای 
این جلسه امیر اسماعیل پورروشن رئیس اداره فرهنگ و ارشاد ملارد ضمن 
خیر مقدم به مدعوین با بیان  این که  دبیرخانه دومین عهدواره چله مهدویت 

با موضوع مدیحه سرایی  برعهده این اداره می باشد و عهدواره مهدویت یکی از 
مهمترین اتفاقات هنری برای آشنایی با موضوعات مهدویت است گفت: امید 
است با تنظیم یک برنامه ریزی مناسب بتوانیم بهترین اتفاق را در این زمینه رقم 
بزنیم و با شرکت گسترده هنرمندان در این عهدواره نمونه های هنری کم نظیری 

، به کشور معرفی کنیم. را با موضوعات مفهومی انتظار
 وی همچنین  از مدعوین حاضر در جلسه درخواست کرد؛ پیشنهادات خود را 

ح نمایند تا با یک برنامه ریزی مناسب تحول هنری خوبی را در زمینه مدیحه  مطر
سرایی در شهرستان داشته باشیم.در ادامه انجمن های فرهنگی هنری با بیان 
نظرات و  اعلام پیشنهاداتی همچون: اطلاع رسانی هدفمند بین هنرمندان رشته 
مدیحه سرایی ومشارکت انجمن مداحان شهرستان نظرات خود را بیان داشتند.

گفتنی است جلسه دیگری جهت تشکیل کمیته های اجرایی با حضور مسئولان 
وزنامه د  ر  غرب اســتان تهرانشهرستان به زودی انجام خواهد شد. ضمیمــه رایــگان ر
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اولین جلسه عهدواره 
سراسری مهدویت با 

ع مدیحه سرایی در  موضو
شهرستان ملارد برگزار شد.

رئیس شورای شهر ملارد در بازدید از 
پایانه اتوبوسرانی ملارد خبرداد:

بزودی تحولات بزرگ زیرساختی در 
نوسازی ناوگان حمل و نقل عمومی 

خ خواهد داد ملارد ر

به گزارش روابط عمومی شورای اسلامی شهر ملارد 
سید محمد طباطبایی حسنی رئیس شورای شهر 

ملارد طی بازدید از پایانه اتوبوسرانی ملارد خبرداد: 
ان شــاءالله و به همت مجموعه مدیریت شهری 
تحولات زیرساختی بزرگی در راستای نوسازی و بازسازی 

خ خواهد داد. ناوگان شهر ملارد ر
وی افزود: شورای اسلامی شهر تلاش مستمری در 
ارائه خدمات متناسب با نیاز شهروندان می نماید و 
همشهریان عزیز منتظر خبرهای خوبی درخصوص 
ناوگان حمل و نقل عمومی درآینده نزدیک باشند.

۵0 درصد کارگران نسخه قراردادشان 
را ندارند

، قرارداد کارگران باید  در حالی طبق ماده 10 قانون کار
در ۴ نسخه تنظیم شــود و یــک نسخه در اختیار 
کارگران قرار گیرد که بیش از ۵0 درصد کارگران نسخه 

قراردادشان را ندارند.
در مواردیکه قرارداد کار کتبی باشد، قرارداد در ۴ نسخه 
تنظیم می گردد که یک نسخه از آن به اداره کار محل و 
یک نسخه نزد کارگر ، یک نسخه نزد کارفرما و نسخه 
دیگر در اختیار شورای کار و در کارگاه های فاقد شورا 
در اختیار نماینده کارگر قرار می گیرد.  بازرس مجمع 
عالی نمایندگان کارگران : حداقل بیشتر از ۵0 درصد 
کارگاه ها قراردادهای تک نسخه ای دارند. کارگران هم 

از جزئیات نوع قراردادها خبر ندارند.

خبرخبر

رئیس اداره صنعت، معدن و تجارت شهرستان قدس  
گفت: تبدیل پروانه های صنفی به صنعتی گام مهمی در 
راستای حمایت از تولید کنندگان می باشد که خوشبختانه  
شهرستان قدس برای اولین بار در استان تهران توانست 
آن را در دستور کار قرار دهد و در پایان سال گذشته دو 

مورد تبدیل پروانه را انجام داد.
بیات، با بیان این موضوع در جمع خبرنگاران افزود: ۲0 
واحد دیگر نیز برای تبدیل پروانه خود اقدام به تشکیل 
پرونده نموده و در حال انجام استعلامات اداری می باشیم 
تا بتوانند از مزایای داشتن پروانه صنعتی بهره مند شوند. 
به گفته وی:  واحدهای صنعتی بــرای انعقاد قــرارداد با 
شرکت های دیگر نیاز به پروانه صنعتی دارند زیرا در آن ظرفیت 
ج شده و شرکتها و مشتریان می توانند  تولید واحدها در
با توجه به ظرفیت اعلام شده خدمات دریافت کنند، ولی 

ظرفیت تولید در پروانه های صنفی لحاظ نشده است.

ایشان خاطر نشان کرد:  واحدهای صنعتی کارت بازرگانی 
تولیدی دریافت می کنند که با این کارت می توانند در 
خصوص ورود ماشین آلات صنعتی و مواد اولیه ای که 
در کشور تولید نمی شود اقدام نمایند ولی در پروانه های 
صنفی، کارت بازرگانی به صورت تجاری می باشد و امتیاز 
خاصی برای آنها نخواهد داشت.به گفته بیات،  تبدیل 
پروانه های صنفی به صنعتی به دلیل  این که  در شهرستان 
قدس بازخورد خوبی داشته و از سویی اعتماد استان 
به این موضوع جلب شده، سه شهرستان ملارد، رباط 
کریم و بهارستان نیز با محوریت شهرستان قدس بحث 
پروانه های صنفی به صنعتی را در دستور کار قرار دادند.

بیات اذعان داشت: حدود یک هزار و 600 واحد صنفی در 
شهرستان قدس وجود دارد که پروانه صنفی دارند ولی با 
الگو و مدل صنعتی فعالیت می کنند که یکی از مطالبات 

آنها همین تبدیل وضعیت پروانه ها بود.

 = نبودسند مالکیت یکی از مشکلات حوزه صنعت در 
قدس است  

رئیس اداره صنعت، معدن و تجارت شهرستان قدس 
نداشتن سند مالکیت را یکی از مشکلات اصلی در این 
حوزه دانست و گفت: در بخش صنعت سرمایه گذاری های 
عظیمی صورت گرفته ولی صنعتگران به دلیل نداشتن 
سند مالکیت نمی تواند از تسهیلات بانکی استفاده 
نمایند که برای حل این موضوع جلسات زیادی با اداره 
اوقاف برگزار شده که برای اخذ سند ها راه دشوار و طولانی 
مدتی در پیش داریم که مسئولان بالادستی باید در این 

زمینه مساعدت لازم را به عمل آورند.
وی در ادامه نبود شهرک صنعتی دولتی را از دیگر مشکلات 
حوزه صنعت دانست و افزود: صنعتگران منطقه بعد از 
مدتی فعالیت، رونق می گیرند ولی به دلیل بالا بودن قیمت 
زمین در منطقه، امکان توسعه واحد صنعتی برایشان 

مهیا نیست و به فکر انتقال واحد خود به شهرک های 
دولتی هستند که این موضوع یک آسیب برای منطقه 
ما محسوب می شود و می تواند در کوتاه مدت سرمایه و 

اشتغال زیادی را در این شهرستان از بین ببرد.
وی تاکید کرد: مسئولان شهرستانی باید هرچه سریعتر 
تدابیری برای رفع این مشکل بیندیشند و از ظرفیت های 
منابع طبیعی و اداره اوقاف و دیگر ارگان ها برای تامین 
زمین ارزان قیمت به منظور توسعه واحدهای صنعتی 

و جلوگیری از مهاجرت سرمایه گذاران استفاده کنند.

رئیس اداره صمت شهرستان قدس:

تبدیل پروانه های صنفی به صنعتی، گامی بلند در حمایت
 از تولید کنندگان شهرستان قدس

فرماندار قدس؛

ضرورت برنامه ریزی در راستای شناسایی آسیب های اجتماعی 

خبر

تکریم ارباب رجوع، خط قرمز ماست و تمام مدیران باید 
با احترام پاسخگوی مطالبات مردم باشند فرماندار 
ملارد در جلسه شورای اداری این شهرستان که با 
حضور امامان جمعه ملارد و صفادشت، نماینده 
مجلس شورای اسلامی و دیگر اعضای این شورا در 
سالن جلسات فرمانداری برگزار گردید، در سخنانی 
گفت:  حضور به موقع مدیران و کارکنان در محل 

آنان کار را یکی از مهمترین وظایف 
دانست و دراین باره اظهار 

داشت:  امروز وقت غفلت 
ــرا کــه بخشی  نــیــســت چـ

از نارضایتی های مــردم 
نشات گرفته از 

کم کاری 

مسئولین گذشته بوده است، هرچند که در گذشته 
اقدامات خوبی صورت گرفته، ولی امروز باید دست 
به دست هم بدهیم تا در راستای جبران کاستی ها 

گام برداریم.
وی با بیان  این که  تنها با کار شبانه روزی و جهادی 
این مهم میسر می گردد، گفت: اگر درانجام بسیاری 
از امورات،  بخواهیم نگاه اداری به مسائل داشته 

باشیم،  قطعاً زمین گیر خواهیم شد.
کریمی ادامـــه داد: کــار جــهــادی، بــصــورت عملی و 
اعتقادی به نتایج بهتر میرسد و نیاز به دلسوزی و 
کار شبانه روزی دارد وما،  تنها با این رویکرد می توانیم 

در شهرستان موفق شویم.
نماینده عالی دولت در شهرستان ملارد تاکید 
داشت: اگر کم کاری کنیم قطعاً در محضر 
خداوند متعال و مردم باید پاسخگو باشیم 
و انشالله با حمایت همدیگر و تعامل در 
راستای رفع مشکلات مردم گام برداریم.
ــزوم تکریم اربــاب  وی بــا اشـــاره بــه ل

رجوع در ادارات گفت: تکریم ارباب رجوع خط قرمز 
ماست، باید هر سه شنبه به طور کامل به دیدارهای 
مردمی اختصاص یابد و در این روز جلسه ای برنامه 

ریزی نشود.
کریمی با تاکید بر برپائی نماز جماعت در ادارات تصریح 
داشت: زمانی که ما از اصلی ترین واجب خدا یعنی نماز 
می گذاریم بی شک نخواهیم توانست در مسئولیت 
خود موفق باشیم چرا که خدمت به مردم همانند 

اقامه نماز واجب است.
وی یادآور شد: مدیری موفق است که با پیگیری های 
مداوم در راستای جذب اعتبارات قدم بردارد، مدیران 
موظف هستند تا ضمن پایش و بررسی بودجه مربوط 
به دستگاه خود نسبت به احصاء نقاط قوت و ضعف آن 
اقدام نمایند.کریمی در پایان اذعان داشت: متاسفانه 
مدیران کل برخی از دستگاه ها در یکسال گذشته 
یکبارهم در شهرستان ملارد حضور پیدا نکرده اند 
در صورتی که رئیس محترم جهمور یک دوره کل 

کشور را مورد بازدید قرارداده است.

ترافیک یکی از مهمترین 
مشکلات مردم شهرهای 
شهریار، ملارد، قدس و 
ربــاط کریم است که در 
برخی خیابانها، آنان را با 
چالش هایی مانند نزاع، 
اتلاف وقت، اتلاف انرژی 
و در نهایت نارضایتی 
عمومی مواجه می نماید.
عدم انطباق ساخت و 
سازها با تراکم جمعیتی  
و سوء استفاده برخی سازندگان ساختمانها به جهت 
عدم تامین پارکینگ مورد نیاز در خیابانهایی مانند 
ولیعصر شهریار، دنیا مالی فاز یک اندیشه، چند مسیر 
در امیریه، چندن مسیر در شهر قدس، خیابانهایی 
متعددی در مارلیک و سرآسیاب و همچنین در شهر 
رباط کریم که با غفلت عمدی و یا سهوی برخی شهرداران 
و فرمانداران این شهرستانها بوجود آمده، مردم این 
شهرها را با معضلات بیشماری دربــاره حمل و نقل 

عمومی بوجود آورده است.
  مشکلات ترافیک مخصوصاً ترافیک شهری را نمی توان 
با انجام کارهایی ساده برطرف کرد. ترافیک ها معمولاً 
با عوامل مختلفی مانند کمبود شبکه های بزرگ راهی، 
تعدد خودروهای تک سرنشین، کمبود شبکه های 
حمل و نقل عمومی مانند مترو و اتوبوس، هوشمند 
نبودن ترافیک و عدم رانندگی صحیح، عدم فرهنگ 
ســازی در خصوص استفاده بهتر از خــودرو و چند 
مورد دیگر،  ایجاد می شوند. در برخی از شهرهای بزرگ 
شهرستانهای غرب و جنوب غرب استان تهران مانند 

شهریار، قدس، ملارد، اسلامشهر، گلستان، عدم توزیع 
مناسب امکانات نیز از دیگر عوامل ایجاد ترافیک 
است. در بسیاری از شهرهای پیشرفته و پرجمعیت 
دنیا در نقاط مختلف شهر مراکزی برای برطرف کردن 
نیازهای گوناگون شهروندان ایجاد شده است. این 
مراکز شامل فروشگاه های مختلف، ادارات، مراکز 
درمانی، مراکز آموزشی و ارائه سایر خدمات می شوند. 
زمانی که شهروندان به مراکز و موارد موردنیاز خود 
دسترسی نداشته باشند برای تهیه آن نیاز به سفرهای 
درون شهری دارند که همین امر می تواند باعث افزایش 
ترافیک شود. هر چند کم بودن عرض معابر، عدم 
تامین پارکینگ در بناهای احداث شده، عدم ایجاد 
پارکینگ های عمومی و طبقاتی توسط شهرداران در 
مسیر های یاد شده و عدم رعایت رانندگان در پارک 
خودرو برای استفاده از امکانات اداری و خدماتی در 
شهرهای نامبرده، در بوجود آمدن شرایط نامطلوب 
ترافیکی بی تاثیر نیست، اما پرداختن جدی و نگاه واقعی 
به این نیاز اساسی توسط مسئولان ارشد شهرستان 
و استان، میتواند راهگشای خوبی برای برون رفت از 

این معضل اجتماعی باشد.
هزینه های ترافیکی:

ترافیک شهری باعث مختل شدن عبور و مرور می شود. 
این اختلال در حمل و نقل هزینه هایی پیدا و پنهان به 
مردم و دولت ها تحمیل می کند. این هزینه ها عبارت اند از:

1- اتلاف در زمان
روزانه بیش از هزاران نفر، زمان بسیاری را در ترافیک 
می گذارنند و می توان گفت که جمع زمان هدر رفته در 
ترافیک به میلیون ها دقیقه می رسد. زمان بسیاری 
که در ترافیک هدر می شود، می تواند صرف پرداختن 

به کــار، ورزش، حضور در کنار خانواده، مطالعه و یا 
استراحت شود.

۲-  اتلاف در سوخت
افزایش زمان رانندگی و ماندن در ترافیک به معنی 
استفاده از میزان بیشتری سوخت است. هر چه ترافیک 
سنگین تر باشد میزان مصرف سوخت بالاتر می رود 
که همین امر می تواند باعث شود تا هزینه پرداخت 

شده برای سوخت افزایش یابد.
3-  هزینه های روانی

ماندن در ترافیک برای هیچ فردی خوشایند نیست. 
ترافیک های سنگین باعث می شود تا افراد بسیاری 
با تنش های روانی مواجه شوند و همین امر سبب 
بیشتر شدن میزان درگیری های اجتماعی و تنش های 

خانوادگی و کاری می شود.
۴- هزینه های بهداشت و درمان

از دیگر مضرات ترافیک، آلودگی هوا است. آلودگی 
هوا به طور مستقیم یا غیرمستقیم هر ساله جان 
انسان های بسیاری را می گیرد و باعث بیمار شدن افراد 
زیادی می شود. درمان افراد بیمار می تواند هزینه های 

سنگینی را برای فرد و دولت ها داشته باشد.
با توجه به مطالب فوق، انتظار و خواسته مردم این 
شهرها، توجه مسئولان ارشد شهرستان و استان با 
مدیریت اصولی جهت رفع هر چه کارآمدتر معضل پیش 
رو است. ورود شهرداران به این بخش که از وظایف 
ذاتی آنان می باشد و شاید به جرات بتوان گفت که یکی 
از مهمترین عوامل ایجاد چنین معضلی در شهرهای 
نامبرده، سوء مدیریت و شاید بی توجهی عمدی 
بسیاری از شهرداران  قبلی این شهرها، بوده، نجات 

بخش مردم از ترافیک پر درد سر اعلامی خواهد بود.

ترافیک، امان مردم را بریده است

 پارکینگ عمومی، اصلی ترین نیاز مردم شهرستانهای غرب استان 

فرماندار شهرستان ملارد : 

تکریم ارباب رجوع خط  قرمز ماست

جناب آقای امین بیات

غلامرضا جباری
پرست نشربه در شهرستانهای غرب استان تهران سر

انتصاب شایسته شما به سمت ریاست اداره صنعت،معدن 
وتجارت شهرستان ملارد که یکی از شهرستانهای مهم درعرصه 

صنعت و تولید می باشد را تبریک عرض می نمائیم . 
امید است درسایه پروردگار و با استفاده از توانمندی های 
خویش و همراهی مسئولان شهرستان واستان، در 

امور محوله موفق باشید.

نشست شورای فرهنگ عمومی شهرستان 
با حضور فرماندار قدس و دیگر مسئولان 
در سالن جلسات اداره آموزش و پرورش 

برگزار شد.
به گزارش  جام جم، وحید گلی کانی در نشست 

شورای فرهنگ عمومی 
شهرستان با اشاره 
به چالش به وجود 
ــال حاضر  آمـــده ح
بیان کرد: چالش به 
وجود آمده در حال 
حاضر متفاوت تر از 
چالش های سنوات 

قبل می باشد زیــرا در گذشته مشکلات 
در حوزه سیاسی، اقتصادی بوده و اکنون 
حوزه فرهنگ مورد هجمه دشمنان است 

بیان  این که  دشمن برای ما وی با 
خواب هایی دیده که 
به منظور دفع آن در 
گذشته برنامه ریزی 
لازم صورت نگرفته، 
افــزود: مقام 

معظم 
رهبری 

)مدظله الــعــالــی( در گذشته فرمودند؛ 
دشمن نسبت به آینده بچه های ما در منازل 
برنامه ریزی کرده است و امروز می بینیم که 
با شیوع ویروس کرونا در دو سال گذشته 
و مجازی شدن بستر های آموزشی این 

مشکلات را الان شاهد هستیم. 
فرماندار شهرستان قدس ادامه داد: در 
فضای مجازی هیچ بستر محدودسازی ایجاد 
نشده و در این سال ها فرزندانمان آزادانه 
به هر اطلاعات درست و نادرستی دسترسی 
داشتند، همین امر باعث بروز مشکلات و 
ناهنجار های فرهنگی در اجتماع که سنین 
پایین جامعه با آن مواجه هستند، شد و این 

برنامه ریزی دشمن در بین دانش آموز های 
ما رسوخ پیدا کرده است. مقام عالی دولت 
در شهرستان قدس در رابطه با پاسخ به 
شبهات جوانان و نوجوانانمان گفت: این 
فضا منجر به ایجاد شبهاتی برای جوانان و 
نوجوانانمان شده که می  بایست با شناسایی 
این شبهات و کسب اطلاعات بروز به آن ها 
پاسخ داده شود، همچنین فعالیت در حوزه 
پیشگیری را نیز در دستور کار قرار دهیم.این 
مقام مسئول عنوان کرد: یکی از موارد حائز 
اهمیت دسته بندی شبهات به وجود آمده 
است چراکه با جمع بندی آن ها می توانیم 
از ظرفیت متخصصین حوزه های مختلف 

سیاسی، اجتماعی و دیگر موارد استفاده 
کنیم و به آن ها پاسخ دهیم.

گلی کانی در رابطه با رفع آسیب های اجتماعی 
با شناسایی هرچه سریعتر اظهار داشت: 
آسیب های اجتماعی حال حاضر هرچه 
سریعتر باید شناسایی شود و با بهره گیری از 
ظرفیت های مختلف شهرستان در راستای 

رفع آن فعالیت شود.
لازم به ذکر است، در این نشست ضمن 
رونمایی از پوستر دومین عهدواره سراسری 
چله مهدویت، حکم مسئولیت فرماندار 
قدس به عنوان رئیس ستاد برگزاری این 

عهدواره اهدا شد.

فرمانده انتظامی شهرستان شهریار 
ــرفـــه ای  دســتــگــیــری ســـــارق حـ

موتورسیکلت

فرمانده انتظامی شهرستان شهریار از شناسایی و 
دستگیری سارق حرفه ای موتورسیکلت و کشف 

1۲ فقره سرقت خبر داد. 
به گزارش جام جم، سرهنگ "پیمان فتاحی" در 
، گفت: ماموران کلانتری11 شهریار  توضیح این خبر
هنگام گشت زنی در محدوده حوزه استحفاظی 
رفتار مشکوک راکب موتوسواری نظر آنان را به 
خود جلب و مدتی آن را تحت مراقبت قرار دادند.

این مقام انتظامی با بیان  این که  در استعلام پلاک 
موتورسیکلت مشخص شد که موتورسیکلت 
مسروقه بوده و دارای سابقه ثبت سرقت است، 
تصریح کــرد: ســارق به محض مشاهده گشت 
کلانتری با سرعت بالایی از محل گریخت و ماموران 

به تعقیب وی پرداختند.
 ، سرهنگ فتاحی گفت: در این تعقیب و گریز
ماموران موفق شدند موتورسیکلت را متوقف 
و سارق را در یک عملیات ضربتی دستگیر کنند.

وی بیان داشت: متهم دستگیر شده در بازجویي هاي 
فني پلیس، به 1۲ فقره سرقت موتورسیکلت در 
شهرستان شهریار  اعتراف و پس از تشکیل 

پرونده تحویل مرجع قضائي شد.
فرمانده انتظامی شهرستان شهریار در پایان با اشاره 
به  این که  رعایت هشدارهاي پلیسی نقش مهمی 
را در پیشگیری از سرقت ایفا می کند، خاطرنشان 
کرد: شهروندان حتي الامکان موتورسیکلت خود 
را در پارکینگ پارک کرده و هنگام پارک کردن حتماً 
به وسیله قفل و زنجیر مناسب آن را قفل نمایید.

غلامرضا جباری

خبرنگار اجتماعی
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حافظ

  معاون هماهنگی امور عمرانی فرمانداری ویژه شهرستان 
شهریار در سومین جلسه شورای مسکن و ستاد بازآفرینی 
ح نهضت ملی مسکن تاکید کرد. بر لزوم شتاب در اجرای طر
به گزارش جام جم، سومین جلسه شورای مسکن و ستاد 

بازآفرینی شهرستان شهریار به ریاست مسعود باغبانی 
معاون هماهنگی امور عمرانی فرمانداری  و حبیب اشجعی 

بخشدار مرکزی برگزار شد.
بنابراین گــزارش باغبانی معاون هماهنگی امــور عمرانی 
ح شده در این جلسه  فرمانداری با اشاره به موضوعات مطر
ح نهضت ملی مسکن  گفت: باتوجه به اهمیت اجرای طر
در شهرستان شهریار اداره راه و شهرسازی  و بنیاد مسکن 
انقلاب اسلامی درخصوص آخرین اقدامات انجام شده 
گزارش خود را ارائه کردند و اراضی معرفی شده و مستعد 
ح مورد بررسی قرار گرفت که باتوجه به برنامه  اجرای این طر
دولت سیزدهم باید با شتاب بیشتری این موضوع پیگیری 

شود تا در زمان تعیین شده به نتیجه برسد.
معاون هماهنگی امــور عمرانی بررسی پیشنهاد کمیته 
امــداد امــام خمینی)ره( درخصوص اختصاص زمین برای 
احداث مسکن مددجویان و آخرین اقدامات انجام شده در 
بخش بازآفرینی و احیای بافت های فرسوده و برگزاری کارگاه 
ح شده در این جلسه دانست. بازآفرینی را از دیگر مسائل مطر

مصطفی عموزاده معاون فنی و عمرانی شهرداری شهریار از 
تسریع احداث پروژه های عمرانی استخر دو قلوی میدان معلم 

و استخر خیابان پانزدهم اندیشه خبر داد.  
به گزارش  جام  جم،مصطفی عموزاده معاون فنی و نظارت بر 
پروژه های عمرانی شهرداری شهریار گفت: که به لطف خدا و 
حمایت های شهردار با اختصاص اعتبار به دو پروژه ورزشی که 
شامل استخر و سالن های ورزش توپی و تنیس و... می باشد 
)میدان معلم و اندیشه ( اجرای این پروژه از سرعت ویژه ای 
برخوردار و هم اکنون با ۲۵% پیشرفت فیزیکی در حال اجرا می باشد.

 وی در ادامه گفت امید است با برنامه ریزی های صورت گرفته 
بتوانیم در برنامه زمانبندی شاهد افتتاح این دو پروژه در آینده 
نزدیک باشیم و با افزایش سرانه های ورزشی در شهر شهریار و 

اندیشه رضایت شهروندان محترم را حاصل نماییم.

معاون هماهنگی امور عمرانی فرمانداری تاکید کرد:

ح نهضت ملی مسکن شهرستان شهریار  شتاب در اجرای طر

معاون فنی و عمرانی شهرداری شهریار خبر داد:

تسریع در روند احداث پروژه های عمرانی شهرداری شهریار

شهردار اندیشه خبر داد:

 افتتاح کافه کتاب درمسیر پیست دوچرخه فاز پنج اندیشه 
شهردار اندیشه در این باره اذعان کرد: با هدف رفاه حال ورزشکاران 
بویژه دوچرخه سوران، بزودی در مسیر پیست دوچرخه فاز پنج 
شهر اندیشه امکانی جدید با عنوان کافه کتاب احداث خواهدشد.

به گزارش جام جم، بهروز کاویانی با اعلام این خبر تصریح کرد: یکی 
از اقداماتی که در برنامه های تکمیلی مدیریت شهری گنجانده 
شــده، ارتقا امکانات زیرساخت ها و اماکن تفریحی، ورزشــی و 
فرهنگی شهر است که با هدف آسایش و آرامش شهروندان 
در تمامی زمینه ها در نظر گرفته شده   و به تبع برنامه ریزی به 

اجرا در خواهد آمد. 
شهردار اندیشه در ادامه افزود : پروژه پیست دوچرخه سورای 
که چند سالی است با جدیت بیشتری به اجرا درآمد و با استقبال 
ح های  شهروندان شریف مواجه شد، خوشبختانه یکی از طر
مشوق ورزشی و البته کمک کننده به هوای سالم است که باید 

ح های تکمیلی تعریف می شد. برای آن طر
ح کافه کتاب هدف ارتقا فرهنگ  وی ادامه داد: بنابراین با اجرای طر
 کتابخوانی و صرف اوقات استراحت و فراغت ورزشکاران به این 

پروژه شاخ و برگ فرهنگی افزوده شد.
کاویانی ادامه داد: عملیات اجرایی این پروژه در فاز پنج، هم اکنون 

مراحل پایانی خود را می گذراند و دیوارکشی و محوطه سازی آن در 
حال انجام است و امیدوارم پس از تکمیل شهروندان بتوانند 

از آن بهره مند گردند.
 معاون خدمات شهر اندیشه نیز در سخنانی خاطر نشان ساخت: 
در اقدامی متفاوت، سکوهای زباله بتنی در بوستان های شهر 

اندیشه نصب می گردد. 
وی در توضیحاتی ابراز نمود: با اجرای طرحی نو در بوستان ها و  

پارکهای شهر اندیشه توسط شهرداری، سازوکاری متفاوت به 
باکس های پسماند در این مکان های شهری داده خواهد شد.

مرتضی نوری  در این خصوص گفت: در راستای بهبود عملکرد، این 
معاونت با هدف رفع مشکلات گذشته شهرداری شهر اندیشه، 
اقدام به تهیه و نصب سکوهای زباله بتنی با ساختار جدید در 

بوستان ها و فضای سبز شهر اندیشه می نماید. 
ح در 1۸ نقطه  وی افزود: با تمهیدات در نظر گرفته شده، این طر
از سطح شهر انجام گرفته و تمام بوستان ها و فضای سبز شهر 

ح گنجانده شده است. اندیشه در قالب این طر
ح طی پیشنهاد، پایش و بررسی  نوری با تاکید بر  این که  این طر
کارشناسان سازمان سیما منظر و فضای سبز شهرداری اندیشه و 
موافقت مدیریت شهری در شهرداری و شورای اسلامی در مرحله 
ح ایجاد زیبایی  اجرا قرار گرفته است، تصریح کرد: هدف از این طر
بصری، دوام و مقاومت سکوهای بتنی نسبت به نوع قبلی خود، 
ح نوین در سطح بوستان های  سهولت در استفاده و اجرای طر
شهر اندیشه است که با الهام از نوع بوستان، شرایط منطقه ای از 
نظر آب وهوایی و استفاده شهروندان در نقطه های تعیین شده 

به امکانات پارکها و بوستان ها اضافه خواهد شد.

به گزارش جام جم، شفیع زاده فرماندار ویژه شهرستان شهریار 
 ، در پنجمین جلسه شورای آموزش و پرورش شهرستان شهریار
افزایش مهاجرت از تهران به شهرستان شهریار را یکی از عوامل 

اصلی افزایش تعداد دانش اموزان برشمرد.
بنابراین گزارش؛ در جلسه شورای آموزش و پرورش که به منظور 
بررسی اختصاصی مسایل حوزه آموزش و پرورش در شهر اندیشه 
برگزار گردید؛ ضمن بررسی میزان اجرای مصوبات جلسات گذشته، 

گزارش اقدامات مرتبط توسط ادارات و دستگاه ها ارائه شد.
فرماندار شهرستان شهریار در سخنانی با اشــاره به لزوم توجه 
جدی به حوزه آموزش و پرورش و نقش آن در توسعه کشور گفت: 
شهرستان شهریار با دارابودن بیش از 170 هزار دانش آموز بزرگترین 
منطقه آموزشی کشور را داراست و باتوجه به تشدید مهاجرت ها از 
شهر تهران به شهرستان شهریار علی الخصوص شهر اندیشه به 
دلیل افزایش هزینه زندگی و مسکن در تهران، می بایست نسبت 
به ساخت و توسعه مراکز آموزشی و مدارس به منظور پاسخگویی 

به نیاز دانش آموزان شتاب بیشتری داشته باشیم.
در این جلسه تعهدات انبوه سازان درخصوص ساخت مدرسه و 
تامین سرانه های آموزشی، اقدامات صورت گرفته توسط شهرداری 
اندیشه و شرکت عمران شهر جدید اندیشه مورد بحث و بررسی قرار 
گرفت.همچنین معاون هماهنگی امور عمرانی فرمانداری شتاب 

ح نهضت ملی مسکن شهرستان شهریار تاکید کرد  در اجرای طر
ح نهضت  و در این باره اظهار داشت: باتوجه به اهمیت اجرای طر
ملی مسکن در شهرستان شهریار اداره راه و شهرسازی  و بنیاد 
مسکن انقلاب اسلامی درخصوص آخرین اقدامات انجام شده 
گزارش خود را ارائه کردند و اراضی معرفی شده و مستعد اجرای این 
ح مورد بررسی قرار گرفت که باتوجه به برنامه دولت سیزدهم  طر
می بایست با شتاب بیشتری این موضوع پیگیری شود تا در زمان 

تعیین شده به نتیجه برسد.
مسعود باغبانی در سومین جلسه شورای مسکن و ستاد بازآفرینی 
ح نهضت ملی مسکن  ضمن تاکید بر لزوم شتاب در اجــرای طر
،  بررسی پیشنهاد کمیته امداد امام خمینی)ره(  شهرستان شهریار
درخصوص اختصاص زمین برای احــداث مسکن مددجویان و 
آخرین اقدامات انجام شده در بخش بازآفرینی و احیای بافت های 
ح شده  فرسوده و برگزاری کارگاه بازآفرینی را از دیگر مسائل مطر

در این جلسه دانست .

فرماندار ویژه شهرستان شهریار در پنجمین جلسه شورای آموزش و پرورش:

مهاجرت، مهم ترین دلیل افزایش جمعیت دانش آموزی شهریار

مهندس شهلی شهردار قدس :مهندس شهلی شهردار قدس :

یت شهری قدس است ین برنامه های مدیر یت شهری قدس استعدالت محوری در اجرای پروژه ها از مهم تر ین برنامه های مدیر عدالت محوری در اجرای پروژه ها از مهم تر

از  را  پروژه ها  اجرای  در  محوری  عدالت   قدس،  شهر  شهردار 
اصلی ترین برنامه  های مدیریت شهری ذکر کرد.

داشت:  اظهار  جم  جام  با  گفتگو  در  شهلی  سعید  مهندس 
در  قدس،  شورای  اعضای  و  قدس  شهرداری  عمده  اقدامات 
حوزه های مختلف خدمات رسانی به مردم است و در زمینه هایی 
پروژه های  ای،  محله  پارک های  ورزشی،  اماکن  احداث  مانند 

رضایت  جلب  هدف  با  غیره،  و  راهسازی  پروژه های  فرهنگی، 
عمومی گام بر میدارد.

مختلف  حوزه های  در  شهرداری  راستا،  همین  در  افزود:  وی 
خدمت رسانی به مردم فعالیت دارد که احداث و گسترش اماکن 
مجموعه  اصلی  اولویت های  از  شهری  بوستان های  و  ورزشی 
پروژه  چند  ساخت  برای  جاری  سال  در  داد:  ادامه  می باشد.وی 
ورزشی مبلغی بالغ بر 700 میلیارد ریال اعتبار در نظر گرفته شد 
و  فوتبال  زمین  ولیعصر،  پارک  مصنوعی  چمن  زمین  تاکنون  و 
و  است  گرفته  قرار  برداری  بهره  مورد  و  احداث  ساحلی  والیبال 

احداث پروژه های دیگری نیز مد نظر می باشد.
شهلی افزود: زمین والیبال ساحلی، برای اولین بار در شهرهای 
غرب استان تهران با ابعاد استاندارد افتتاح و با حضور مسئولان 

استانی و محلی در هفته دولت مورد بهره برداری قرار گرفت.
نوع  یک  ورزش  حوزه  به  توجه  معتقدیم،  ما  کرد:  تصریح  وی 
شادی  و  سلامت  ارتقاء  اصلی  عامل  و  است  گذاری  سرمایه 

شهروندان می باشد.

شهردار جوان و خوشفکر شهرقدس در ادامه به دیگر فعالیت ها 
باره  این  در  و  کرد  اشاره  شهرداری  و  شهر  شورای  برنامه های  و 
تصریح نمود: رسیدگی به مشکلات محله کاووسیه از مهمترین 
که  کاووسیه  گذر  زیر  آن  طی  که  بود  مدت  این  در  ما  اقدامات 
یکی از مطالبات مهم اهالی این منطقه بود و فرماندار و نماینده 
آن تاکید داشتند، احداث  مجلس نیز بر اجرای هر چه سریعتر 
برای  افزود:  وی  گردید.  افتتاح  رسمی  بطور  دولت  هفته  در  و 
راه اندازی این پروژه مبلغی بالغ بر ۲00 میلیارد ریال هزینه شد و 
با اجرای آن دسترسی خیابان پیروزی شمالی و جنوبی به یکدیگر 

برقرار و اتوبان فتح نیز به آنها متصل شد.
مهندس شهلی با بیان  این که  بودجه سال جاری 900 میلیارد 
تومان مصوب شده است، اظهار داشت: با اعتبار در نظر گرفته 
شده و درآمدهای حاصل شده، تاکنون اقدامات خوبی در سطح 
شهر صورت پذیرفته و علاوه بر  این که  اماکن ورزشی و پارکهای 
افتتاح  هم  کاووسیه  زیرگذر  گردیده،  احداث  جدیدی  محله ای 
نیز  گذشته  سالهای  تمام  نیمه  پروژه های  از  تعدادی  و  شده 

تکمیل و مورد بهره برداری قرار گرفته است.
همچنین یاد آور می شوم در ایام مبارک دهه فجر، شاهد افتتاح 
تعداد دیگری از پروژه های در حال احداث خواهیم بود.. شهردار 
قدس گفت: مدیریت شهری برای دستیابی به اهداف متعالی 
خود که همانا جلب رضایت عمومی می باشد، نیازمند مشارکت 
پارلمان  نمایندگان  به  اطمینان  و  شهرداری  با  اهالی  همدلانه 
هر  بتوان  تا  است  شده،  اتخاذ  تصمیمات  خصوص  در  شهری 
دست  همه جانبه  پیشرفت  و  توسعه  به  سهل تر،  و  بهتر  چه 
یافت. مهندس شهلی همچنین ضمن تاکید بر لزوم توجه به 
معوقات  پرداخت  از  عمومی،  فرهنگ  گسترش  و  کتابخوانی 
مبلغ  به  شهرداری  سوی  از  کتابخانه ها  درصدی   ۵ حق السهم 

حدود ۸ میلیارد ریال خبر داد.
از  اجتماعی  توسعه  و  فرهنگی  شاخص های  ارتقای  افزود:  وی 
ارکان مهم توسعه یافتگی شهرهاست و کتابخانه های عمومی 
بعنوان یکی از مراجع تاثیرگذار فرهنگی محسوب می شوند که با 
قرار دادن افکار، عقاید و حاصل اندیشه های خلاق در کنار هم، 

و  مطالعه  به  علاقه  ایجاد  و  فراغت  اوقات  تامین  برای  بستری 
تحقیق پدید می آید.

ارتقای سطح کیفی  مهندس شهلی بیان داشت: ساماندهی و 
کتابخانه ها با هدف برخورداری هرچه بهتر و بیشتر کتاب دوستان 
بویژه دانش آموزان، دانشجویان و دیگر افراد شهر، از دغدغه های 
اصلی اعضای شورای شهر و مجموعه مدیریت شهری بوده که 
در این راستا فعالیت های خوبی صورت گرفته است.تعدادی از 
پروژه های کلنگ زنی شده شهرداری قدس در هفته دولت سال 
جاری:  مجموعه ورزشی تنیس در بوستان آزادگان شامل ۴ زمین 
تنیس و مجموعا به مساحت ۵100 متر مربع ، مجموعه ورزشی 
آب شن شامل دو زمین فوتبال و یک زمین والیبال،  بوستان 
دو زمین تنیس و بدمینتون- مجموعه ورزشی بوستان زیتون 
، خانه  که شامل زمین های والیبال، بسکتبال و غیره می باشد 
فرهنگ امامزاده ، ایستگاه آتش نشانی سرخه حصار با زیر بنای 
۴00 متر مربع در ۲ طبقه ، تعریض زیرگذر سرخه حصار  و احداث 

المان میدان آزادی.
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